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Protokoll 5/08 
 
 
Møte: Arbeidsutvalget  
Møtested: Bølerlia 2  

Møtetid: mandag 25. august 2008 kl. 18.30     
Sekretariat: Therese Kloumann Lundstedt, tlf. 23 43 85 89  
 
 
Møteleder: Arnfinn Aabø (A) 
Tilstede: Arnfinn Aabø (A) 
 Per Nygaard (SV) 

Liv Thorstensen (A) 
Ann Carnarius Elseth (Frp) 
Gunnar Pedersen (H) 
Britt Inglingstad (V), observatør 

  
Fra administrasjonen 
møtte: 

bydelsdirektør, Tove Stien 
avd.sjef økonomi og plan, Håkon Kleven 

  
Møtesekretær: Therese Kloumann Lundstedt 
 
 
Følgende ble omfordelt i møtet: 
Korrigert oversikt over saker til behandling i møterekke 5/08. 
 
Åpen halvtime 
 
Saker behandlet under møte 
Sak 17 /08  Godkjenning av innkalling og sakskart................................................................... 0 
Sak 18 /08  Godkjenning av AU-protokoll fra møte 02.06.2008............................................... 0 
Sak 19 /08  Informasjon fra administrasjonen ........................................................................... 0 
Sak 20 /08  Fremdriftsplan budsjett 2009 .................................................................................. 0 
Sak 21 /08  Oversikt over saker til behandling i møterekke 5/08 .............................................. 0 
 
 
Eventuelt 
Fire saker til eventuelt. 
 
 



Sak 17 /08  Godkjenning av innkalling og sakskart 
 
Innkalling og sakskart godkjent. 
 

 Sak 18 /08  Godkjenning av AU-protokoll fra møte 02.06.2008 
 
Protokoll fra AU-møte 02.06.2008 godkjent. 
 

 Sak 19 /08  Informasjon fra administrasjonen 
 
Bydelsdirektør, Tove Stien, informerte om følgende:  

- Bydelen har mottatt søknader om kortidsopphold i institusjon fra brukere bosatt i 
borettslag der det er igangsatt rehabilitering av bad. Der bydelen har innvilget 
kortidsopphold iht. lovens krav, er det iflg. Byrådsavdeling for velferd og sosiale 
tjenester ingen hjemmel for at bydelen kan kreve refusjon fra borettslaget. 

- Sak om avslag på søknad om etablering av familiebarnehage i bydelen som har vært 
omtalt i media i sommer er til ny vurdering.  

 

 Sak 20 /08  Fremdriftsplan budsjett 2009 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Fremdriftsplan budsjett 2009 tas til etterretning. 
 
Vedtak i AU 
Fremdriftsplan budsjett 2009 tas til etterretning med følgende endring:  
Det legges inn en ny dato, 24.11.2008, der bydelsutvalget v/BU-leder Arnfinn Aabø (A) 
inviterer bydelsadministrasjonen til å presentere Bydel Østensjøs budsjettforslag. Møtet vil 
være åpent for tilhørere. 
 
Gunnar Pedersen (H) hadde følgende merknad:  
Høyre sluttet seg ikke til vedtaket i AU, men gikk inn for bydelsdirektørens opprinnelige 
forslag til vedtak. 
 

 Sak 21 /08  Oversikt over saker til behandling i møterekke 5/08 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Oversikt over saker til behandling i møterekke 5/08 tas til orientering. 
 
Vedtak i AU 
Oversikt over saker til behandling i møterekke 5/08 ble gjennomgått og tatt til orientering 
med følgende endringer: 

- Sak ”Oslo kommunes strategiske plan for universell utforming – høring” ble satt på 
sakskartet til OVK. 

- Sak ”Finansiering av eldredagen 2008 og kulturarrangement for frivillige” ble også 
satt på sakskartet til BU. 
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Eventuelt 
- Britt Inglingstad (V) etterlyste beredskapsplanen som det står henvist til i informasjonsplanen. 

Pr. i dag ligger beredskapsplanen kun på bydelens intranettsider. 
- Britt Inglingstad (V) informerte om at sak om etiske normer for folkevalgte, skal behandles av 

bystyret 27.08.2008. 
- Per Nygaard (SV) varslet at SV kommer til å fremme sak om ”Fair Trade” til neste møte. 
- Gunnar Pedersen (H) anmodet administrasjon om å sjekke om midlene som var avsatt til 

gressbanen på Manglerud er blitt flyttet til gressbanen på Lambertseter. 
  
 
 
 
 
Bydel Østensjø, 26.08.2008 
 
 
 
Arnfinn Aabø (A) /s      Therese Kloumann Lundstedt 
BU-leder       BU-sekretær 
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